
El drama de La Defensora

El mes de maig de 2019, després de les eleccions, l’equip de Més per Sóller
vàrem comentar que era una pena haver iniciat dos projectes importants
per al municipi i que fos un altre partit qui els acabàs inaugurant. Eren el
centre de dia i el teatre La Defensora.

Del primer projecte almanco hem aconseguit desbloquejar la total
paralització en què el pacte PP-Aguiló-Pi l’havien deixat i veim contents com
la Conselleria d’Afers Socials, liderada per la nostra companya Fina
Santiago, ha mantengut ferm el seu compromís amb Sóller. Precisament
aquesta setmana surt a concurs la contractació de l’arquitecte per redactar
el projecte i sabem que l’inaugurarem la propera legislatura, quan haguem
recuperat la batlia del nostre Ajuntament.

El teatre

La reforma del teatre La Defensora no ha tengut millor sort amb el pacte de
dretes.

Hem de recordar que va ser amb un pacte d’esquerres que es va arreglar la
teulada d’aquest edifici, l’any 1998; també amb un pacte d’esquerres que
s’habilitaren les aules laterals, el 2007; i finalment amb un altre pacte
d’esquerres quan es varen retirar tones d’excrements de colom, es va
netejar i es va iniciar (amb finançament aconseguit) la reforma de l’interior,
l’any 2018.

Quan l’any 2019 hi ha canvi d’equip de govern, després de moltes excuses i
moltes escenificacions, ha acabat passant el que passa sempre: que La
Defensora queda oblidat.

La lentitud de les obres

Podem entendre que les obres pateixin retards raonables, especialment amb
l’increment de preus que estam vivint arrel del conflicte a Ucraïna i
l’augment de la inflació, però… tants??

No oblidem que fa anys (!) que l’ala lateral del teatre està amb la teulada
descoberta i que hi han plogut a dins molts centenars de litres d’aigua que
no sabem quina afectació hauran tengut damunt l’estructura de l’edifici.

Tampoc podem entendre que es facin actuacions com instal·lar persianes
abans de fer la teulada, persianes que queden obertes i baten amb el vent.
Unes persianes que segurament s’hauran de canviar quan sigui hora
d’inaugurar el teatre.
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Manca de transparència

Durant tota la legislatura hem intentat controlar l’avanç de les obres. Hem
demanat a comissió informativa, hem sol·licitat visites i hem assistit a totes
les reunions que s’han convocat. En tots aquests moments el regidor
d’urbanisme sempre mos ha dit que els terminis es reajustaven, però que
les obres continuaven sense problema.

Com és idò que acabarà la legislatura i no només el teatre no està
funcionant, sinó que el deixaran amb la teulada descoberta? Com és
possible que no tenguem informació de com avancen les obres, dels
problemes que hi ha, de les noves planificacions?

Tenim clar que el mes de maig recuperarem la Batlia de Sóller i que
posarem fil a l’agulla per reactivar tot allò que el pacte de dretes ha deixat
abandonat mentre dedicaven el seu temps pagat per noltros a fer-se fotos
per penjar al facebook de l’Ajuntament.

Sóller mereix un espai escènic digne, i si no fos per les interrupcions que
han suposat els governs de dretes, ja faria temps que estaria funcionant!
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